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Schriftelijke vragen over faillissement Odfjell 

 

Rotterdam, 20 december 2013 

 

Geacht college, 

 

Tankopslagbedrijf Odfjell is in feite failliet, zegt directeur Theo Olijve. Het Noorse 

moederbedrijf is sinds de gedeeltelijke stillegging in juli vorig jaar ruim 60 miljoen euro 

kwijt aan achterstallig onderhoud bij de Rotterdamse vestiging. Het bedrijf dacht dat alle 

opslagtanks snel weer operationeel zouden zijn, maar heeft zich daarin vergist. 

Daarnaast heeft het bedrijf een boete opgelegd gekregen van drie miljoen euro en staat 

Odfjell onder verscherpt toezicht, waardoor de dreiging van sluiting nog steeds in de 

lucht hangt. Het is twijfelachtig hoelang het moederbedrijf Odfjell de verliezen zal blijven 

ophoesten. 

 

In antwoord op vragen van GroenLinks in de Provinciale Staten van Zuid-Holland over de 

verantwoordelijkheid voor het saneren van het terrein bij een eventueel faillissement, 

schrijft Gedeputeerde Staten dat de sanering van het terrein dan voor rekening komt van 

de eigenaren van de kadastrale percelen. Dat is de gemeente Rotterdam. In het kader 

van de Wet Bodemsanering is de gemeente Rotterdam ook bevoegd gezag. 

 

Gezien de hoge investeringskosten om van Odfjell een veilig bedrijf te maken en gezien 

de slechte reputatie van de opstal, is het de vraag of bij een faillissement een andere 

investeerder bereid is om het bedrijfsterrein over te nemen en de kosten en risico’s voor 

haar rekening te nemen. GroenLinks zou het unfair vinden als bij een eventueel 

faillissement van Odfjell de rekening van het wanbeheer bij de Rotterdamse 

belastingbetaler komt te liggen. Het Noorse moederbedrijf van Odfjell zou in onze ogen 

op zijn minst een fors deel daarvan moeten betalen.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Bent u ervan op de hoogte dat de gemeente Rotterdam verantwoordelijk is voor 

het ondergronds en bovengronds saneren van het terrein van Odfjell in geval van 

een faillissement? 

2. Heeft u middelen gereserveerd voor een dergelijke situatie? 

3. Wat zijn bij benadering de mogelijke kosten voor de gemeente bij een eventueel 

faillissement van Odfjell? 

4. Hoe schat u de kans in voor een eventuele curator om de opstallen van Odfjell op 

de markt te verkopen en vervolgens op orde te brengen, in geval van een 

faillissement? 

5. Ziet u mogelijkheden om bij een faillissement de rekening voor het saneren 

geheel of gedeeltelijk bij het Noorse moederbedrijf van Odfjell te leggen?  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

Arno Bonte 


